
Pytanie 

Szanowny Panie Wójcie, 

mam pytanie, jak można było wydać zgodę na budowę myjni samochodowej na osiedlu domków 

jednorodzinnych!!! Wiedząc, iż to obiekt, który zabierze spokój mieszkańcom. Nie życzymy sobie 

całodobowego hałasu, oparów chemikaliów oraz skażenia gleby pod naszymi oknami. Nie 

takiego obiektu usługowego spodziewaliśmy się. Jako Pana wyborcy uwierzyliśmy, że dobro i 

zdrowie mieszkańców jest dla Pana priorytetem. 

Z poważaniem  

 

 

Odpowiedź:  

Szanowna Pani, 
Serdecznie zapraszam Panią na spotkanie na temat opisanej przez Panią projektowanej 
inwestycji. Z inicjatywą spotkania wyszli mieszkańcy osiedla, którzy także będą obecni. Podczas 
spotkania przedstawimy wszystkie niezbędne informacje dotyczące poruszonego przez Panią 
problemu.  

 
 
 
                                                                                                      Pozdrawiam 

                                                                       Krzysztof Stefański 
                                                                        Wójta Gminy Świdnica 

 

 


